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Kilka miesięcy temu zostały przeprowadzone wstępne prace, przygotowujące teren koło Ronda
Grunwaldzkiego pod budowę przyszłego Centrum Kongresowego. Prace te zostały ukończone,
budowa ma ruszyć jeszcze w tym roku, jednak na czas do jej rozpoczęcia zupełnie zapomniano
o mieszkańcach Osiedla Podwawelskiego, którzy codziennie chodzą ulicą Bułhaka na
znajdujące się przy Rondzie przystanki tramwajowe i autobusowe.

      

Dokładnie chodzi o fragment chodnika, a raczej tego, co było kiedyś chodnikiem, naprzeciwko
hotelu Park Inn. Po zjechaniu ciężkiego sprzętu z placu budowy zasypano rowy, wyrównano
teren i wysypano cieniutką warstwę żwiru, którego do dziś pozostały jedynie resztki. Efektem
tego po każdym większym deszczu tworzy się w tym miejscu gliniaste bagno, w którym brodzą
prawie po kostki przechodzący tędy ludzie. Wiadomo, że nie ma sensu na kilka miesięcy
budować nowego chodnika, jednak można było na wysypany żwir położyć chociaż betonowe
płyty, możliwe szybko do usunięcia w momencie rozpoczęcia budowy Centrum. Można i należy
to zrobić nawet teraz, tym bardziej, że nadchodzi jesień i deszczowych dni będzie coraz
więcej...
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